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ايران و حزبالله در برابر رژيمصهيونيستي موضع واحد دارند

مراسم گراميداشت شهداي قنيطره با عنوان «جهاد ادامه دارد» عصرديروز در تالار بزرگ کشور برگزار شد.

مراسم گراميداشت شهداي قنيطره با عنوان «جهاد ادامه دارد» عصرديروز در تالار بزرگ کشور برگزار شد.

در اين مراسم که به مناسبت بزرگداشت شهادت جهاد مغنيه، شهيد سردار سرتيپ محمد علي الله دادي شهيد جغرافياي
وزير کشور، عبدالرضا رحماني فضلي  برگزار شد،  بلندي هاي جولان  در  لبنان  الله  و ديگر شهداي حزب  مقاومت اسلامي 
سردارجعفري فرمانده کل سپاه ،حجت الاسلام و المسلمين محمد حسن ابوترابي فرد نايب رئيس اول مجلس شوراي اسلامي،
علي اکبر صالحي معاون رئيس جمهوري و رئيس سازمان انرژي اتمي شرکت داشتند.همچنين ناصر ابوشريف نماينده جنبش
جهاد اسلامي فلسطين در ايران، غضنفر رکن آبادي سفير سابق ايران در لبنان، سردار حسين همداني فرمانده سپاه محمد رسول

الله (ص)، سردار حسين سلامي جانشين فرمانده کل سپاه از ديگر شرکت کنندگان در اين مراسم بودند.

در تهاجم هوايي رژيم صهيونيستي به کاروان حزب الله در شهرک مرزي قنيطره در بلندي هاي جولان سوريه، شش رزمنده حزب
الله از جمله جهاد مغنيه پسر عماد مغنيه فرمانده شهيد حزب الله، محمد عيسي فرمانده ميداني نيروهاي اين گروه و سردار

محمد علي الله دادي از فرماندهان سپاه پاسداران شهيد شدند.

سرلشکر محمدعلي جعفري ديروز درمراسم بزرگداشت شهداي قنيطره در تالار وزارت کشور ضمن گراميداشت ياد امام و شهداي
انقلاب اسلامي و 8 سال دفاع مقدس و تبريک ايامالله دهه فجر گفت: از روح امام خميني استمداد ميطلبيم تا ما را در ادامه

دادن راهشان ياري کنند.

به گزارش فارس وي گفت: مجلسي که اکنون به ياد شهداي مقاومت و شهداي اخير مقاومت نظير مغنيه و شهيد اللهدادي
تشکيل شده است در ادامه راه شهيدان ديگري است که در آينده اين مسير را ادامه خواهند داد تا اسلام و انقلاب اسلامي به

اهداف کامل و نهايي خودش برسد.

فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامي با اشاره به فرمايش بنيانگذار کبير انقلاب اسلامي مبني براينکه راه قدس از کربلا
ميگذرد، تصريح کرد: روزي که جنگ به پايان رسيد و امام جنگ را نعمت ناميدند و گفتند که اين جنگ ما فتح فلسطين را به
همراه دارد ما نميتوانستيم باور کنيم که کي و در چه زماني اين آرزو محقق ميشود اما وقتي امام گفت راه قدس از کربلا
ميگذرد يا شعارهاي آرماني که به امت اسلامي ياد ميدادند و راه را به ما نشان ميدادند ما نميدانستيم که جنگ يک نعمت

است به چه معنا است.

وي افزود: کسي فکرش را نميکرد جنگي که اين همه خسارت به همراه داشت و ما شهداي بسياري را از دست دادهايم براي ما
نعمت باشد اما امروز ميبينيم چگونه اين روند ادامه داشت و کجايند آيندهپژوهان امروز که مدعي پيشگويي آينده هستند چرا
که انقلاب اسلامي با عظمت و سرعت مثال زدني در حال پيشرفت است و دلهاي مردم مظلوم چه مسلمان و غير مسلمان را به
دست ميآورد.وي اظهار داشت: اسرائيل ترکيبي از برادران لبناني، سوري و ايراني را که به منظور شناسايي در مرزهاي اسرائيل در
حال شناسايي بودند تعقيب کرد و آنها را مورد هدف قرار دارد در حالي که ميدانست چه پيامدي برايش دارد اما چارهاي جز
اين کار نداشت.فرمانده کل سپاه ادامه داد: آنچه امروز باعث شده که ما در مقابل استکبار بايستيم و همچنين حزبالله توانست
در جنگ 33 روزه بايستد فقط سلاح نبود بلکه ايمان برگرفته از همين راه بود که تجربه شده بود و پيروزي در آن بارها تکرار

شده بود.

ادامه را  راه پدر  ايمان و اصرار  با عشق و  راه پدر قدم برميدارد و  را به شهادت ميرسانند و پسر در  ادامه داد: پدر  وي 
ميدهد.جعفري اظهار داشت: بله جهاد ادامه دارد زيرا ما به اين باور رسيدهايم که راه امام عزيزمان و شهدا راهي درست و برحق
است و نه تنها ايران بلکه همه مستضعفين جهان چه مسلمان و چه غيرمسلمان پرچم مبارزه با ظلم و استکبار را بلند کردند و به

ياري خدا راه مقاومت و پيروزي نهايي ادامه دارد مشروط به آنکه به دنبال تربيت نسل آينده براي ادامه راه جهاد باشيم.

وي گفت: البته هنوز در مرزهاي کشور زمينههايي براي ناامني وجود دارد و به طور کلي جغرافياي طبيعي اين امکان را ميدهد
اما اين جهاد و مبارزه توسط بسيج و سپاه ادامه دارد و ايران در امنيت کامل است و نيازي به جنگ مسلحانه نيست.
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جعفري گفت: در ايران در ابعاد ديگري جهاد است و در خارج از مرزها جهاد مسلحانه با دشمنان انقلاب اسلامي ادامه دارد.

وي افزود: مرزهاي انقلاب گسترش پيدا کرده و ما کيلومترها دورتر از مرزهاي خودمان در حال دفاع هستيم به همراه ديگر
برادران مسلمان اعم از شيعه و سني با نظام سلطه مبارزه خواهيم کرد.جهاد ادامه دارد تا وقتي که بنا به صحبتهاي مقام معظم
رهبري جوان ايراني به جز تعدادي که در کنار برادران عراقي، سوري و لبناني حضور داشته باشند کس ديگري اجازه حضور ندارد و

اين حکم ايشان است که ما با جان و دل ميپذيريم.

جعفري ادامه داد: حزبالله امروز يکي از فرزندان انقلاب اسلامي است و انقلاب اسلامي پس از 36 سال فرزنداني را به جهان
داد و هستههاي حزبالله که فرزندان امام هستند پاسخي را به اقدام اسرائيليها دادند و آنان بايد منتظر پاسخهاي بعدي

باشند.

براساس اين گزارش، فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامي با تاکيد بر اين که قدرت حزب الله لبنان برگرفته از همت، ايمان
و راه مقاومت است، گفت: پاسخ ايران و حزب الله به رژيم صهيونيستي يکي است. سردار سرلشکر پاسدار محمدعلي جعفري
اين مطلب را درحاشيه مراسم گراميداشت شهداي قنيطره در تالار بزرگ کشور و در جمع خبرنگاران اعلام و تاکيد کرد: پاسخي که

به رژيم صهيونيستي داده شد حداقل پاسخي است.

سردار جعفري ادامه داد: قدرت مقاومت برگرفته از راه انقلاب اسلامي است ، اميدواريم اين پاسخ درس عبرتي شده باشد که
ديگر از اين غلط ها نکنند.

وي، دليل اقدام هاي تروريستي رژيم صهيونيستي را وحشت از مقاومت بيان کرد و گفت: آنها از مقاومت و به ويژه تحرک
فرماندهان موثر حزب الله وحشت دارند.فرمانده کل سپاه پاسداران تصريح کرد: آنها خود مي دانستند که زماني دست به
چنين کاري زدند بايد منتظر چنين پاسخي باشند.سردار جعفري يادآور شد: همان طور که خون شهداي ما يکي است جواب ما و

حزب الله هم يکي خواهد بود.

فرمانده کل سپاه پاساداران انقلاب اسلامي ادامه داد: چنانچه رژيم صهيونيستي بخواهد به حمله حزب الله پاسخ دهد، حتما
بايد منتظر پاسخ هاي کوبنده تر نه فقط در اطراف مرزهاي خود بلکه در هر نقطه اي از جهان که يک صهيونيست اسرائيلي و
طرفداران آنها وجود دارد، باشد.سردار جعفري اظهار داشت: بدون ترديد اسرائيلي ها توانمندي هاي هسته هاي حزبالله که در

سراسر جهان عليه دشمنان انقلاب اسلامي شکل گرفته را به خوبي مي شناسند و از آن وحشت دارند.

وي درباره برخورد دوگانه شوراي امنيت سازمان ملل متحد با موضوع تجاوز رژيم صهيونيستي به خاک لبنان و حمله اين رژيم به
قنيطره تصريح کرد: همراهي دستگاه هاي بين المللي و آمريکا با رژيم صهيونيستي روشن است و همه ملت هاي آزاده جهان
اين مساله را مي دانند و تجربه کرده اند.فرمانده سپاه ادامه داد: اسرائيل غاصب فعلا تحت پوشش حمايت هاي دستگاههاي

بين المللي و آمريکا به حياتش ادامه مي دهد که اميدواريم اين حيات هرچه زودتر خاتمه يابد.

راه شهادت پرنشا ط تر ميشود

سردار اسماعيل قاآني جانشين فرمانده سپاه قدس هم در مراسم "راه جهاد ادامه دارد"، گفت: هر انساني يک تولد دارد يک
مرگ و شهدا تنها انسانهايي هستند که مرگشان را هم تبديل به تولد ميکنند.

وي افزود: شهيد عماد و جهاد مغنيه و شهيد اللهدادي و شهداي ديگري که نامشان زينتبخش مجالس امروز است در استمرار
حيات پرمعنويت شهداي تنها مکتب دنيا هستند که رهبرانشان بدون استثناء شهيد شدند.

جانشين سپاه قدس گفت: اين افتخاري است که هرچه دشمن ما اوج ميگيرد و جنايتش بيشتر ميشود شعف در ملل اسلامي
ما نيز بيشتر شده و راه نشاط به سمت شهادت بيشتر ميشود و اين راه ادامه دارد تا زماني که ما اين پرچم را به همراه شهداي

عالي مقاممان به دست حضرت وليعصر (عج) بدهيم.
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